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22 lipca w Urzędzie Miejskim w Wiśle odbyło się spotkanie poświęcone przyszłym losom
tras biegowych na Kubalonce. - Cieszę się, że jest zielone światło dla tej inwestycji ze strony
kluczowych instytucji - mówi burmistrz Wisły Tomasz Bujok.

W spotkaniu udział wzięli: Bernard Błaszczyk – Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Katowicach, Łukasz
Grocholski – Zastępca Dyrektora Centralnego Ośrodka Sportu ds. Planowania i Inwestycji, Grzegorz Kotowicz –
Dyrektor Centralnego Ośrodka Sportu w Szczyrku, Andrzej Kudełka – Nadleśniczy Nadleśnictwa Wisła, Apoloniusz
Tajner – Prezes Polskiego Związku Narciarskiego, Janusz Dziedzic – Członek Zarządu Powiatu Cieszyńskiego i Tomasz
Bujok – Burmistrz Miasta Wisła. Strony rozmawiały na temat możliwości inwestycji na trasach biegowych na
Kubalonce. Aktualnie obiekt może być wykorzystywany tylko zimą, do tego przy korzystnych warunkach
atmosferycznych, tzn. jak spadnie śnieg.

- Celem dalszych działań jest umożliwienie korzystania z tras przez cały rok. Do tego potrzebne są
inwestycje, czyli położenie asfaltu na trasach oraz budowa systemu sztucznego naśnieżania, którego tam
brakuje. Ponadto należy zmienić plan zagospodarowania przestrzennego dla tamtych terenów – wyjaśnia
gospodarz Wisły.

Spotkanie w wiślańskim magistracie było krokiem w kierunku poprawienia infrastruktury sportowej na Kubalonce.
Miejscu, które ma duży, aczkolwiek nie wykorzystany jeszcze, potencjał.
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